
Rada Miejska w Nowym Dworze Gdańskim 

 

Protokół nr XL z Sesja w dniu 10 listopada 2021 roku 

Obrady rozpoczęto 10 listopada 2021 roku o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:10 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bieliński 

2. Henryk Brzozowski 

3. Beata Gołębiowska 

4. Zbigniew Koćko 

5. Wojciech Krawczyk 

6. Marian Laskowski 

7. Ryszard Łabędzki 

8. Wioletta Przyborowska 

9. Krystyna Rudzińska 

10. Tomasz Sieklucki  

11. Dorota Sobocińska 

12. Witold Staszewski 

13. Krystyna Tokarska 

14. Radosław Wójcik 

15. Paweł Zawiliński 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

Sekretarzem Obrad został Wiceprzewodniczący Rady Z. Koćko. 

 

Burmistrz J. Michalski – przedstawił wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu nr 6 - być 

może nazwa stowarzyszenia zostanie doprecyzowana i wrócimy do procedowania. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy A. Pałubicka. 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

NIEOBECNI (1) Tomasz Sieklucki 

Uchwała nr 322/ XL/2021 

4. Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2037. 

Burmistrz J.Michalski -są to środki na zadanie z Polskiego Ładu na oczyszczalnie ścieków.  

 

Szczegóły przedstawiła Skarbnik Gminy A.Pałubicka - realizacja będzie w kolejnych latach do 

2025 roku, w tym roku tylko zaciągniecie zobowiązania w celu rozpoczęcia procedur 

przetargowych. Mamy pół roku na rozpoczęcie procedury, a poprzez PFU jest to termin krótszy. 

 



Głosowano w sprawie: Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2021-2037. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

NIEOBECNI (1) Tomasz Sieklucki 

Uchwała nr 323/XL/2021 

 

5. Projekt uchwały w sprawie reorganizacji spółki. 

Burmistrz J.Michalski - rozmawialiśmy o tym temacie wcześniej na posiedzeniu komisji, która 

odbywała się w spółce SZOP oraz przy okazji uchwały o przedłużeniu dzierżawy dla PEC. Z 

rozmów z przedstawicielami spółki PEC wynika, że spółka nie będzie zainteresowana dalszym 

prowadzeniem działalności w zakresie ciepłownictwa. Spółka SZOP musi zintensyfikować swoje 

działania w celu przygotowania i opracowania taryfy na ciepło, a będzie to możliwe, gdy formalnie 

te zadania będą w kompetencjach tej spółki, teraz nie ma umocowania prawnego do tego. Nie 

wiemy, jak szybko te procesy będą trwały, dlatego czym szybciej, tym bezpieczniej.  

 

Radny Z.Koćko -mam nadzieję, że pan wie co pan robi łącząc te spółki - mam nadzieję, że nie 

wzrosną opłaty za ścieki i za ciepło.  

 

Burmistrz J.Michalski- na dzień dzisiejszy nie będzie połączenia spółek - będzie przejęcie zadań. 

Jedyna różnica w kosztach może być taka, że zarząd będzie jeden - nie zmieni się ilość palaczy - 

koszt zarządu tych spółek jest znikomy. Na dziś obawiamy się bardziej braku czasu niż kosztów. 

Obawiamy się też wzrostu cen opału. Jeżeli byłoby to w PEC wzrost cen byłby do przyjęcia, jeżeli 

weźmie to SZOP, będzie to postrzegane jako koszty przejęcia przez SZOP.  

 

Radny Z.Koćko - do tej pory PEC płaciło nam za dzierżawę i te pieniądze nam odpadną teraz.  

 

Burmistrz J.Michalski- jest to około 200 tys. złotych i nie wiemy, czy nam to odpadnie. Nie wiemy, 

czy to będzie aport, czy dzierżawa- co jest droższe.  

 

Radny Z.Koćko - czy mamy zyski z SZOP-u?  

 

Burmistrz J.Michalski - nie korzystamy z dywidendy spółki - dokładamy do inwestycji w formie 

aportu. 

Radny Z.Koćko - jest to za krótki okres, dlatego będę przeciw. 

 

Radny R. Wójcik - czy w związku z połączeniem będzie potrzebne dokapitalizowanie spółki SZOP 

i przekazanie środków własnych na remonty majątku ciepłowniczego?  

 

Burmistrz J.Michalski- jak podpisywaliśmy z PEC umowy - daliśmy sygnały spółce PEC, że mamy 

w planach zmiany organizacyjne, ponieważ majątek ulega dekapitalizacji. Zbliża się czas, że trzeba 

zacząć remontowanie majątku, a prędzej czy później nastąpią zmiany, które zmuszą nas do zmiany 

źródła ciepła, więc inwestycje są nie do uniknięcia. Więc lepiej, żeby zrobiła to spółka z naszym 

kapitałem mająca zdolności kredytowe, niż spółka pracownicza. Błędem było, że nie 

inwestowaliśmy środków z dzierżawy w remonty. Budżet spółki SZOP, to budżet małej szkoły i z 

takim budżetem nie jest w stanie robić dużych remontów. A nie chcemy, żeby te remonty robiło 

miasto, tylko wyspecjalizowana spółka. Oczywiście będziemy musieli im pomoc.  



Radny Z.Koćko- te zainwestowane środki wejdą w opłaty za ciepło i ścieki.  

 

Burmistrz J.Michalski-nie łączyłbym tego-taryfy, które są na najbliższe 3 lata są niewystarczające i 

będziemy musieli dokładać z budżetu, bo nie sięgniemy do kieszeni mieszkańców. Jeżeli będziemy 

dokładać do tego, to trzeba będzie wyciągnąć je z innej kieszeni. Przejęcie nie spowoduje wzrostu 

ceny ścieków. Będą one rosły, ale to decyzja Wód Polskich. Nie będzie miało to wpływu na 

ciepłownictwo. 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie reorganizacji spółki.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Wojciech Krawczyk, Ryszard 

Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, 

Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

PRZECIW (1) Zbigniew Koćko 

NIEOBECNI (2) Marian Laskowski, Tomasz Sieklucki 

Uchwała nr 324/XL/2021 

 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli utworzenia stowarzyszenia pn. Stowarzyszenie 

Samorządów na Rzecz Modernizacji Drogi Krajowej Nr 55. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

7. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

2022 rok na terenie gminy Nowy Dwór Gdański. 

 

Burmistrz J.Michalski -nic nie zmieniamy, ale jest wymóg corocznego uchwalania stawek. Nie 

podnosimy z pojedynczymi wyjątkami. 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na 2022 rok na terenie gminy Nowy Dwór Gdański.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Dorota Sobocińska, 

Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

NIEOBECNI (2) Marian Laskowski, Tomasz Sieklucki 

Uchwała nr 325/XL/2021 

8. Projekt uchwały zmieniającej w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik. 

 

Zastępca Burmistrza R.Kubacki – przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały – nastąpiła zmiana 

ustawy w sierpniu 2021- musimy ustalić maksymalną opłatę miesięczną za zużycie wody.  

 

Radny R.Wójcik - co oznacza cena za pojemniki?  

 

Zastępca Burmistrza R.Kubacki -dotyczy nieruchomości, gdzie jest zabudowa mieszkaniowo-

usługowa. Zyskają ci, co płacą kwoty ponad 150 złotych miesięcznie za zużycie wody.  

 



Radny Z.Koćko - jak stoimy ze śmieciami-czy jesteśmy na plus czy dokładamy?  

 

Burmistrz J.Michalski- informacje z 3 kwartałów przedstawi Pani Skarbnik - inne samorządy, które 

mają te metodę lub na nią przeszły nie mieszczą się w stawce 9 złotych. Spodziewamy się spadku 

zużycia ilości wody - co wiąże się ze spadkiem dochodów gminy. Przewidujemy, że ceny pójdą w 

gorę- w połowie roku mamy przetarg na odbiór i wywóz i ceny zapewne wzrosną.  

 

Skarbnik Gminy A.Pałubicka – jest na plusie 350 tys. złotych środki są na wyodrębnionym 

rachunku, ale są terminy płatności faktur. Nie pożyczamy z innych źródeł na gospodarkę odpadami. 

Są należności wymagalne - mieszkańcy nie płacą- wysłaliśmy także decyzje do osób, które nie 

złożyły deklaracji. Zaległości do końca 2020 roku to około 200 tys. złotych. Będziemy zwiększać 

dochody i wydatki, żeby mieć na pokrycie faktur. Bo środki faktycznie są. 

 

Burmistrz J.Michalski – nastąpi zmniejszenie wpływu z opłat z powodu wprowadzenia 

maksymalnej stawki. Jeżeli nie będzie jakiejś rewolucji, nie przewidujemy wzrostu cen w 2022 i 

2023 roku.  

 

Radny A.Bieliński przedstawił ustalenia Komisji Rewizyjnej w zakresie gospodarowania odpadami 

komunalnymi – protokół z przeprowadzonej kontroli. 

 

Radny R.Wójcik- UE będzie wymagała większego wskaźnika recyklingu, czy przygotowujemy się 

do tego?  

 

Burmistrz J.Michalski - kary wiszą nad nami od samego początku, to o czym mówimy to problem 

globalny i dotyczący odbiorców. Jesteśmy za spalarnią w Szadółkach. My możemy mówić o 

edukacji. Dużym problemem są budynki wielomieszkaniowe - gdzie mieszane są śmieci, podobnie 

jak odpady wielkogabarytowe - które zalegają na długi okres w wiatach.  

 

 Zastępca Burmistrza R.Kubacki- recykling- edukacja, ale nie bez znaczenia jest także 

przynależność do określonego ZUOS- my należymy do ZUOS Tczew, który ma możliwość 

prowadzenia dodatkowej segregacji. 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały zmieniającej w sprawie metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Dorota Sobocińska, 

Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

NIEOBECNI (2) Marian Laskowski, Tomasz Sieklucki 

Uchwała nr 326/XL/2021 

 

9. Sprawy różne. 

 

Radny Z.Koćko-ulica Wierzbowa i weryfikacja punktów świetlnych dokonana przez Energę 

Oświetlenie. Niektóre lampy nie są wykonane przez ich firmę i odłączyli je.  

Zastępca Burmistrza R.Kubacki -nie wiemy, czy jesteśmy w stanie wymusić na Energii, żeby robili 

to na nie swoim majątku. Mamy to na uwadze. Ul. Wierzbowa- mamy wstępne rozeznanie i 

jesteśmy w stanie, żeby utwardzenie z płyt zrobić.  

 



Radny R.Łabędzki -jako sołtysi prosimy o weryfikacje cen za wynajem świetlic.  

 

Burmistrz J.Michalski -potrzebne byłoby spotkanie sołtysów- bo jest kilka spraw do omówienia. A 

zdania są podzielone, bo niektórzy mówią, że za drogo. Temat funduszu soleckiego - te same 

pieniądze 800 tys. złotych, moglibyśmy przeznaczać na sołectwa, ale w innej formie, bo te 100 tys. 

złotych z budżetu państwa nie jest warte całej procedury, biurokracji. Przynajmniej po 0,5 etatu w 

urzędzie i księgowości zajmuje się funduszem sołeckim. Nam też zależy na usprawnieniu 

dysponowania tymi środkami. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady W. Krawczyk zamknął obrady 

XL sesji. 

   

Na tym protokół zakończono.  

Sekretarz Obrad       Przewodniczący Rady Miejskiej   

Zbigniew Koćko                         Wojciech Krawczyk 

 

 

 

Przygotował(a): Anna Żurawska-Fiałek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 


